
Krajevni praznik KS Medvode, Preska, Senica, Sora in Vaše-Goričane

Kar še ni, pa še bo
Pod šotorom, ki je velik kot dve

športni dvorani, so se 19. septem-
bra na kopališču ob Sori zbrali na
zaključni prireditvi v počastitev kra-
jevnega praznika, krajani petih med-
voških krajevnih skupnosti. Prazno-
vali so tako, kot se v teh težkih druž-
benih razmerah spodobi. Z zabavo,
v kateri so vsaj za kakšno uro poza-
bili na vsakdanje težave. Začeli so s
kratkim nagovorom predstavnika
KS Preska (ta KS je bila letos orga-
nizator osrednje prireditve), nato pa
so v krajšem kulturnem programu
sodelovali: Pihalni orkester Donit,
Lovski pevski zbor Medvode in člani
amaterskega gledališča Svoboda
Medvode. Za zabavo so poskrbeli
tudi mladinci iz Preske, ki so pripra-
vili šaljive igre in ansambel Rupar, ki
je za ples igral do naslednjega dne.
Krajani so z množično udeležbo po-
trdili, da si želijo več družabnega živ-
Ijenja in sprostitve ter navsezadnje,
da zaupajo vodstvom krajevnih
skupnosti, ki so v zadnjem letu po-
spešeno začeli uresničevati skupno
dogovorjene razvojne načrte KS.

Čeravno marsikateri krajan pre-
malo pozna načrte razvoja medvoš-
kih krajevnih skupnosti (za kar niso
krivi sami) in zaradi tega včasih oz-
merjajo »oblast«, lahko zapišemo,
da se Medvode in okolica razvijajo
hitreje, kot je bilo pričakovati v za-
četku srednjeročnega obdobja. Ni-
kakor pa to ne pomeni, da so Med-
vodčani z vsem zadovoljni, in da si
ne želijo hitreje stopiti v korak z raz-
vitim svetom. Marsikaj jim še manj-
ka v takoimenovani infrastrukturi in
glede tega so še prepogosto le
predmestje Ljubljane.

Telefoni in kabelska
televizija

Prav v dneh, ko so Medvodčani
praznovah krajevni praznik, so de-
lavci PTT podjetja nameščali v
zgradbi medvoške pošte novo tele-
fonsko centralo. Le-ta je ključ za
boljšo telefonsko povezavo Med-
vod s svetom na eni strani in na dru-
gi za večje število telefonskih pri-
ključkov v kraju. Seveda manjka za
končno uresničitev tega projekta še
precej, vendar se je zadeva le pre-
maknila. Doklerso krajani samo zbi-
rali sredstva za nove telefonske pri-
ključke in živeli od obetov, je bilo
precej skeptičnega godrnjanja, po-
slej pa bodo (konfino) vidni tudi re-
zultati.

V Medvodah so se dogovorili, da
bodo zgradili tudi kabelsko televizi-
jo. Kabelski priključki nebodo poce-
ni, saj gre za območje, ki ni na majh-
nem prostoru. Za ilustracijo naj po-
vemo, da bodo potrebovali samo
glavnega kabla, ki bo povezoval na-
selja, več kot sto kilometrov. Za
gradnjo kabelske televizije so se od-
ločili za tem, ko so ugotovili, da
bodo morali zaradi širitve telefon-
skega omrežja v Medvodah in oko-
lici, položiti tudi nov kabel za tele-
fonske priključke. S pošto so se do-
govorili, da bodo vsaj del omrežja
položili skupaj, kar pomeni, da bo
skupni strdšek znatno manjši.

0 zapletih in razpletih v zvezi s
telefonskimi in kabelskimi priključki
bi lahko na dolgo in široko pisali. Naj
povemo le še to, da je odbor za
gradnjo omenjenega omrežja trdno
prepričan, da se bo lahko vsaj del
novih naročnikov (tudi za kabelsko
televizijo), priključil na omrežje še
pred koncem letošnjega leta.

Nova podoba centra
Medvod

Po večletnem negodovanju kra-
janov pa tudi voznikov motomih vo-
zil, ki so morali doslej skozi Medvo-
de po glavni cesti, so končno v sep-
tembru asfajtirali to pomembno
prometnico. Že skoraj desetletje so
delegati zastavljali skupščini občine
in posredno tudi skupnosti za ceste
vprašanja o usodi te ceste. Pritisk se
je še stopnjeval, ko je bila zgrajena
avtomobilska cesta Ljublja-
na-Kranj, stara cesta pa je vse bolj
kazala svojo starost.

Skupnost za ceste je sicer opra-
vila svoje delo, ko je asfaltirala glav-
no cesto od križišča proti Preski pa
do vrha klanca v Medvodah, vendar
pa bi po njihovem načrtu ostala av-
tobusna postaja v centru neurejena,
KS je zato z velikimi naprezanji in
prepričevanjem uspelo le dobiti to-
liko dodatnih sredstev, da so uredili
še asfalt na avtobusnih postajah. V
vodstvu KS so šli še korak naprej,
tako da bodo prihodnje leto nad-
omestili še avtobusne čakalnice,
trafiko in prodajalno zelenjave z lič-
nimi kioski.

Center Medvod bo kmalu dobil
še lepšo podobo. Težko pričakova-
no novo banko že gradijo med po-
što in starim delom Colorja. Grad-
bena dela bodo opravili še letos,
obrtniška pa pozimi, tako da bo
banka preseljena že pomladi.

Lepšo podobo je centru dal tudi
gostilničar Bencak, ki je preuredil
nekdanjo llirijino restavracijo Pri ko-
lodvoru v prijeten lokal (domačini
lokalu pravijo - zaradi gostilničarje-
ve pojave - pri Dolancu).

V centru namerava odpreti re-
stavracijo tudi gostilničar Zorman,
ki je s tem namenom že preuredil
objekt. Ker bodo morali staro slašči-
čarno zaradi gradnje banke podreti,
namerava sedanji lastnik drugo leto
postaviti novo.

Nekoliko dlje bo treba v Medvo-
dah čakati na novo blagovnico, £e-
prav glede gradnje tega objekta ni
vse tako črno, kot je kazalo. Investi-
tor, ABC Pomurka, je že odkupil
zemljišče, pa tudi projpktna doku-
mentacija je v izdelavi. Krajani zato
upravičeno pričakujejo, da bo nova
biagovnica zgrajena še pred kon-
cem tega srednjeročnega obdobja.

Optimizem tudi na drugih
področjih

Glede kinopredstav je v Medvo-
dah veliko razprav. Končno bodo
začeli s predstavami v prenovljeni
dvorani doma Svobode še pred
koncem letošnjega leta, saj so v
njem namestili novo kino platno in
obnovili projektorje. Manjka le še
ustrezno ozvočenje, ki pa so ga že
kupili in ga nameravajo namestiti v
naslednjih dneh. Organizatorji kino
predstav so se že dogovarjali s kino
podjetjem o programski zasnovi te,
za kraj pomembne pridobitve.

Očitno bo še pred koncem leta
končan vaj del stanovanj na Svetju.
Če ne bo nepotrebnih zapletov,
bodo vsa načrtovana stanovanja
končana februarja, medtem ko bo
steklo skozi Medvode še veliko
vode, predno bodo začeli z gradnjo
stanovanj v Preski. Gradnji ne na-
sprotujejo samo krajani, ampak tudi
medvoško združeno delo, ker nima
denarja za nova stanovanja. V zdru-

ženem delu Medvod namret vztra-
jajo, da naj bi stanovanja gradili
predvsem za njihove potrebe.

Gradbeniki pa so začeli graditi
tudi nove mrliške vežice na pokopa-
lišču v Preski. Problem vežic je v
Medvodah vse večji, kajti večina
stanovalcev, zlasti v novih stano-
vanjskih naseljih, nima nikakršnih
pogojev, da bi organizirali pietetni
obred pokojnikom. Za vežice krajev-
ni skupnosti manjka še dobršen del
denarja, zato bodo za gradnjo orga-
nizirali med krajani zbiranje sred-
stev že naslednji mesec.

Za sedaj medvoški telesnokul-
turni delavci razmišljajo še nekoliko
»v ilegali« o novi športni dvorani in
o novih športnih objektih. Stara

dvorana Partizana komaj še zasluži
to ime, šolske dvorane pa tudi niso
grajene za množične športe. Idej in
zamisli imajo športniki veliko, žal pa
(za sedaj) toliko manj finančnih
sredstev.

Toda sredstev ne manjka samo
športnikom, ki zberejo komaj toliko
denarja, da imajo za osnovno vadbo
ali kulturnikom, ki imajo le toliko, da
ne morejo ne zaživeti ne opustiti de-
javnosti. Denarja manjka tudi za
številna druga področja, kljub po-
moči združenega dela.

In vendar so Medvodčani po-
nosno praznovali svoj krajevni praz-
nik, saj se zavedajo: kar še ni, pa še
bo.

Brane Praznik


